
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 20. april 2012

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Samrådsspørgsmål V
Ministeren anmodes om at redegøre for overvejelserne om beskatningsmodel
i forbindelse med indførelse af sukkerafgiften, idet det fra en række organisati-
oner forstås, at der arbejdes med en kilobaseret afgift, der ikke tager højde for
det faktuelle indhold af tilsat sukker, men i stedet opkræves på baggrund af
produktets samlede vægt.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Gitte Lillelund Bech (V).

På udvalgets vegne

Gitte Lillelund Bech
formand

1/1

Skatteudvalget 2011-12
SAU Alm.del  Samrådsspørgsmål V
Offentligt


